
Zápis č. 2 

z jednání Komise pro územní rozvoj a veřejný prostor Rady 

městské části Praha 1 (KOÚR) 

 
Datum jednání: 19. 1. 2023 (začátek: 16:00 konec: 19:15 hod) 
 
Přítomni: 
Bc. Tomáš Bajusz, Michal Caban, Ing. Filip Dvořák, Ing. Pavel Feigl, Ing. arch. MArch. Adam Gebrian, 
Mgr. F. Kračman, Tomáš Ross, Ing. arch. Anna Vinklárková 
 
Omluveni: - 
 
Neomluveni: - 
 
Částečná neúčast: Mgr. F. Kračman (18:30-19:15) 
 
Hosté ZMČ/ÚMČ P1: Ing. K. G. Procházka, Mgr. Pavel Čižinský, V. C. Talacková 
 
Stálí hosté: Ing. arch. J. Fibiger, CSc. 
 
Veřejnost: R. Gája 
 
Předkladatelé návrhů: Ing. L. Andrle, Ing. I. Klajmon, Ing. P. Turnovský (Sekyra group – development), 
Ing. arch. F. Pokorný, PhD., (Chapman Taylor - architekti), Ing. M. Křížková (Urbia – inženýrink) 
 
Zapsal: Mgr. J. Brabec 
 
 
Program jednání: 
 
1) Schválení programu jednání 

 
2) Schválení zápisu z 1. jednání 

 
3) Volba ověřovatele zápisu 

 
4) Konverze obchodního domu Kotva  

 
5) Vyjádření MČ Praha 1 k akci: „Modernizace podchodů stanic metra Muzeum C a Můstek A – 

podchod Václavské náměstí, Můstek A“ – žádost OTMS o stanovisko KOÚR 
 

6) Připomínky MČ Praha 1 k návrhu územní studie PPR 
 
7) Termíny KOÚR 

 
8) Diskuse o návrhu stálých hostů 
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Jednání komise bylo zahájeno v 16:00.  
Přítomno prezenčně 8 členů z 9, komise je usnášeníschopná. 
Předseda na úvod přivítal nového člena KOÚR – A. Gebriana a stálého hosta J. Fibigera. Usnesením č. 
UR23_0046 ze dne 17.1.2023 byla jmenována ještě K. Brůhová. 
 

1) Návrh programu jednání  
 
Předseda komise seznámil členy s návrhem programu 2. jednání KOÚR.  
 
Program jednání byl schválen. 
 
Hlasování: 
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

2) Schválení zápisu z 1. jednání  
 

Všichni členové obdrželi v předstihu zápis z 1. jednání dne 12.1.2023. Nebyly uplatněny žádné 
připomínky. 
 
Zápis z 1. jednání KOÚR dne 12.1.2023 byl schválen. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

3) Volba ověřovatele zápisu 
 
Ověřovatelem zápisu byl zvolen Ing. Pavel Feigl. 
 
Hlasování: 
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

4) Konverze obchodního domu Kotva  
 
Předkladatel: Generali Real Estate, v zastoupení Sekyra Group 
Zpracovatel: Chapman Taylor a KNK architekti 
MČ Praha 1: žádost o stanovisko MČ Praha 1 pro společné povolení, do komise podáno OTMS 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 

 
Parametry stavby 
 
počet nadzemních podlaží: 7 NP 
počet podzemních podlaží: 3 PP resp. 9 mezipater parkování 
celková plocha pozemků investora: 8.284 m2 
zastavěná plocha (dle metodiky ÚPn ): 5.820 m2 
plocha nadzemních podlaží: cca 32.450 m2 (HPP) 
plocha podzemních podlaží: cca 22.850 m2 (HPP) 
plocha podlaží celkem: cca 55.300 m2 (HPP) 
obestavěný prostor nadzemní části: - cca 158.000 m3 
parkovacích stání celkem: aktuální počet 288 stání (původně při kolaudaci v r. 1975 – 368 stání) 
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Objekt OD Kotva 
 
Obchodní dům Kotva byl postaven v letech 1971-1975 podle návrhu manželů Machoninových. V letech 
1971-74 jej realizovala švédská firma SIAB na tehdejší dobu v rekordním čase jednatřiceti měsíců, ve 
spolupráci s organizací Vodní stavby Prahy, která realizovala spodní stavbu. Pro veřejnost byl obchodní 
dům otevřen v 10. 2. 1975.  
 
Architektura Kotvy vychází z progresivních směrů moderní světové architektury 50.- 60. let s odkazy k 
dílu Franka Lloyda Wrighta (systém hexagonů), P. Rudolpha (brutalisticky pojaté věže nouzových 
schodišť) a H. Hertzbergera (prostorová „ krajina“). Stavba, jakkoli slohově kontrastní, respektuje danou 
výškovou hladinu zástavby svého okolí a je protějškem funkcionalistickým stavbám, které ve 30. letech 
vytvořily navazující frontu domů do Revoluční ulice a je urbanistickým a slohovým završením 
urbanistického vývoje na rozmezí Starého a Nového Města. Jedná se o stavbu vynikající architektonické 
úrovně, se zcela specifickým hmotově prostorovým uspořádáním vycházejícím ze skladebného systému 
šestiúhelníkových modulů s jedinečným konstrukčním systémem a pojetím pláště stavby. 
Představuje také výjimečný doklad historického vývoje, je vynikajícím reprezentantem architektury 
brutalismu v Čechách a současně navazuje na progresivní směry moderní architektury poválečného 
období 50. - 60. let ve světě. 
 

Záměrem investora stavby je komplexní konverze stávajícího obchodního domu KOTVA na polyfunkční 
objekt. Původní monofunkční využití objektu jako obchodní dům bude rozděleno na 2 hlavní funkce, kde 
ve spodních podlažích 1.PP - 3.NP budou umístěny obchodní plochy - retaily, v horních podlažích 4.NP - 
7.NP pak bude umístěna administrativa, na úrovni 6.NP pak v původní poloze restaurace s 
panoramatickou terasou.  
 
Důvodem k této konverzi je změna obchodního modelu maloobchodního prodeje v uplynulých letech, 
jehož důsledkem je pozvolný úpadek této stavby a stále menší zájem obchodníku o tuto budovu. Rovněž i 
po stránce tvorby obrazu živého města se ukazuje, že model monofunkční stavby maloobchodního 
charakteru, kdy celá stavba se koncentruje čistě do svého interiéru, generuje poměrně velkou obrátkovost 
individuální dopravy a do okolí se orientuje jen plnými fasádami, jako ne zcela šťastný a při navrhování 
současných měst jako nevhodný. 
 
V rámci konverze objektu dojde k celkovému odstrojení objektu na nosnou konstrukci, realizaci nového 
fasádního pláště, nových technologií TZB a vnitřních dělících, podlahových a podhledových konstrukcí. 
Součástí projektu je rekonstrukce stávajících zpevněných i nezpevněných ploch v bezprostřední blízkosti 
perimetru budovy. Ostatní technická a dopravní infrastruktura areálu zůstane v rámci širších souvislostí 
zachována, okolní komunikace, kabelové a trubní rozvody v okolí objektu zůstávají beze změny a 
stávající objektové přípojky jsou dostatečně kapacitní i pro nové využití objektu. 
 

Navrhovaná konverze objektu zachovává v přízemí až třetím nadzemním podlaží maloobchodní funkci 
s předpokládaným obchodním konceptem destinačního obchodního domu se zaměřením na módu, 
kosmetiku a klenoty, doplněno o malá restaurační zařízení na úrovni 2. a 3.NP. První suterén se plánuje 
využít jako foodhall s restauracemi po obvodě a prodejem delikates, vín a cukrovinek s doplňkovým 
sezením v centrální části prodejní plochy.  
 
Pro jeho optimální fungování byl zachován venkovní vstup, který však byl kvůli zvýšení bezpečnosti 
chodců na Náměstí republiky a rovněž otevření průhledu na samotnou kulturní památku obchodního 
domu na Náměstí republiky, přesunut do optimálnější polohy. Navrhovaná poloha již nebude blokovat 
výhled na budovu a rovněž umožní bezpečnější přechod Králodvorské ulice. Tvarové řešení venkovního 
vstupu je v souladu s návrhem autorských architektů navrženo jako kruh.  
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Dělitelnost prodejní plochy v suterénu až třetím nadzemním podlaží se předpokládá jako částečné 
prostorové vymezení prodejní plochy, které bude provedeno, mobilními příčkami, nábytkem, paravány, a 
to tak aby prostor zůstal co nejvíce spojitý. Prodejní plocha vyjma suterénu je propojena dvěma 
vertikálními uzly, které jsou tvořeny soustavou eskalátorů. Jejich pozice jsou totožné s původními, avšak 
uspořádání eskalátorů je navrženo nově do kříže. Nově je doplněno propojení suterénu a přízemí 
eskalátory v nové pozici. Západní vertikální uzel je pak propojen s nově navrženým atriem, které prochází 
skrze celou budovu. Vertikální komunikace jsou doplněny dvěma výtahy pro zákazníky, které využívají 
stávajících šachet.  
 
Podlaží od 4.NP se jeví v krátkodobém i dlouhodobém horizontu nevhodné pro obchodní funkci, a proto 
bylo hledáno alternativní využití. Po prověření řady funkcí byla zvolena administrativní funkce, která s 
minimálními úpravami objektu je schopna využít takto rozlehlé a hluboké dispozice jednotlivých podlaží 
a rovněž je schopna technologické koexistence s maloobchodem a restauracemi. Administrativní funkci 
vnímáme rovněž jako vhodnou pro okolní zástavu, kdy vnese do lokality pravidelné obyvatele, sníží 
dopravní zátěž oproti obchodní funkci a zároveň nebude produkovat rušivé dopady na okolní residenční 
zástavbu. 
 
Podmínkou úspěšné konverze původně obchodních ploch je zajištění přístupu denního světla skrze fasádu 
a prolomení hlubokých a rozlehlých dispozic vnitřními světlíky. Tyto jsou nutné i pro fungování 
moderního obchodního domu, a tak jejich pozice je navržena optimálně jak pro administrativu, tak 
prodejní plochu. Tvarování světlíků je navrženo v trojúhelníkovém tvaru navazujícím na osy konstrukce 
budovy. Na tomto prvku lze i dobře ilustrovat vzájemnou symbiózu obchodního domu a administrativy, 
kdy požadavky na denní světlo vyžadují obě tyto funkce a pozice i rozměr galerií je možné sladit pro 
celou budovu. 
 
V šestém podlaží je zachována restaurace s terasou s panoramatickým výhledem na Staré město a 
Hradčany. Přístup do této restaurace je skrze doplnění eskalátoru v západním vertikálním uzlu. 
Bezbariérový a noční přístup do restaurace zajišťují retailové výtahy, které jsou součástí hlavního 
komunikačního jádra. 
 
Vjezdy a výjezdy zásobování budovy a do parkovišť zůstávají zachovány. Plocha pro parkování v objektu 
byla rozšířena do druhého suterénu, do oblasti bývalého zázemí supermarketu, i přesto však celková 
kapacita parkovacích míst byla lehce snížena s ohledem na nutnost respektování aktuálních velikostí 
parkovacích míst daných platnou technickou legislativou. Zásobovací dvůr je zmenšen na provozní 
minimum. 
 
 

Okolí OD Kotva 
 
Nejvýraznější změnou urbanistické koncepce je přemístění vstupu do suterénu, kdy tento je vymístěn z 
nevhodné pozice na Náměstí Republiky, kde jednak schovává samotnou budovu z hlavního směru 
nástupu do území a dále také vytváří nepříjemné a nebezpečné místo pro chodce přecházející ulici 
Králodvorskou. 
 
Nová upravená pozice je zvolena s ohledem na nerušení hlavních pěších a urbanistický os. Dále nová 
pozice tohoto vstupu je navržena, tak aby nevytvářela potenciálně dopravně nebezpečné místo. Vstup je 
navržen jako kruh s přímým schodištěm do suterénu. Bezbariérový přístup bude zajištěn výtahy uvnitř 
budovy. 
 
Prostor za obchodním domem podél Rybné ulice je rozdělen do dvou zón, komunikačního koridoru 
kolem obchodního domu a klidového / pobytového prostoru podél vnitro-blokových fasád obytných 
domů. Prostory pro záhony jak za obchodním domem, tak mezi rampami do parkovišť budou odstraněny 
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z důvodu nedostatku denního světla a nevhodné pozice pro pěstování zeleně. Povrch všech chodníku 
okolo budovy bude rekonstruován a přepokládá se jeho provedení jako skládané venkovní žulové dlažby 
se vzorem pruhů, které vycházejí z modulace plechu obvodového pláště. 
 
Diskuse: 
A.Gebrian – jak koresponduje návrh parteru s koncepcí Hradebního korza – z podnětu IPRu je variantně 
řešen nástup k supermarketu z úrovně náměstí, je definován rozsah přístupnosti střechy – zpřístupnění 
bude pouze částečné, limity se aktuálně projednávají s orgány památkové péče, vzhledem k zanedbanosti 
stávajícího pláště je vhodné technicky zvládnout i údržbu nově navrženého perforovaného opláštění 
administrativní části – ano, bude prověřeno na modelu 1:1 
M. Caban – alternativně řešit okolí Kotvy úplným vyčištěním od komerčních funkcí – provozní 
ekonomika nestojí na přidružené komerční funkci, cílem investora je dosáhnout kvalitního prostředí 
podporujícího fungování OD 
F. Kračman – je vjezd a výjezd stabilizován ve stávající pozici – ano, prověřované propojení 
s podzemními garážemi OD Palladium není technicky možné 
V jaké fázi je povolovací proces – probíhá dílčí úprava dokumentace pro společné povolení dle 
souhlasného stanoviska orgánu památkové péče ke studii a sběr technických stanovisek, následně budou 
doplněna zbývající stanoviska DOSS. 
T. Ross – navrhuje prověřit koordinaci POV z hlediska dalších záměrů v okolí (např. Revoluční 7, objekt 
Náměstí Republiky č.p. 1037 aj.) 
P. Feigl – jaký je důvod pro pokles parkovacích stání, když vzrůstá podíl administrativní funkce – 
redukce obchodní funkce znamená významné snížení obrátkovosti, celkově až k polovině původních 
hodnot (cca 1100 vjezdů/výjezdů/den v době kolaudace/ cca 576 vjezdů/výjezdů/den po konverzi), dalším 
důvodem přeuspořádání stání je šířka dnešních vozidel 
J. Fibiger – jaký je harmonogram realizace projektu – nynější předpoklad získání SP v letošním roce a 
dokončení rekonstrukce na přelomu let 2025/2026 
P. Čižinský – požadavek na zachování supermarketu, zda probíhá koordinace se záměrem rekonstrukce 
objektu Náměstí Republiky 7 (Crestyl) z hlediska oživení ulice Královodvorská  - ano, koordinace 
proběhla, oba záměry předpokládají hlavní vstupy z této ulice (OD Kotva pro kancelářskou část), příliv 
nových a stabilních zaměstnanců obvykle vyvolá i změny v parteru okolních objektů 
T. Bajusz – zopakoval potřebu zachování nejen supermarketu, ale i širšího spektra maloobchodního 
prodeje (domácí potřeby, papírnictví apod.) – investor bere na vědomí, nový kancelářský provoz vyvolá 
poptávku po těchto službách i mezi vlastními zaměstnanci, tudíž finální spektrum služeb bude řešeno 
K.G. Procházka – MČ P1 zpracovává vlastní analýzu maloobchodu, poznatky o příp. chybějících běžných 
službách v okolí záměru budou projednány s investorem 
A. Vinklárková – konstatuje problematičnost některých stavebních zásahů v rámci konverze vyjádřenou 
některými expertními skupinami (požadavek na oponentní vyjádření odborníka na architekturu 60.-70. let 
20. století pro KOÚR) a požádala o stanovisko IPR k řešení nástupu do podzemních podlaží z úrovně 
náměstí v kontextu koncepční studie Hradební korzo – investor odlišnosti v názorech některých expertů, 
nicméně záměr byl v úrovni studie orgánem památkové péče odsouhlasen a posunut do fáze projektu pro 
společné povolení, čemuž předcházel velmi dlouhý proces sdílení nasbíraných informací včetně 
prezentace geneze projektu ve virtuplexu (nabídka shlédnutí i pro členy komise). 
 
Závěr: KOÚR přerušuje projednání bodu Konverze OD Kotva. 
 
V kontextu možných požadavků MČ P1 na budoucí využití OD Kotva z ohledu zachování potřeby 
občanské vybavenosti KOÚR požaduje doložení přehledu stávajícího maloobchodního prodeje 
včetně výměry prodejní plochy. 
 
KOÚR doporučuje RMČ P1 zadat KOOS úkol definovat občanskou vybavenost včetně 
odpovídající výměry prodejní plochy, kterou nelze v lokalitě postrádat a která je v současnosti 
poskytována OD Kotva  
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KOÚR doporučuje, aby RMČP1 shromáždila požadavky MČP1 související s konverzí OD Kotva a 
koordinovala jejich prosazení s hlavním městem Prahou jako neopomenutelným vlastníkem 
pozemků dotčených záměrem konverze. 
 
V kontextu objemového řešení a vizuálního výrazu OD Kotva požaduje KOÚR řešit zejména 
vizuálně významné plochy na co nejvyšší možné technické úrovni tak, aby nebyl dotčen vizuální 
vjem budovy z veřejného prostoru. 
 
KOÚR doporučuje, aby byl rozsah pochozích ploch ploché střechy maximalizován a byly 
zpřístupněny i části dosud nepřístupné. 
 
V kontextu úpravy okolí OD Kotva KOÚR požaduje předložit samostatný návrh revitalizace 
parteru a pozemků vlastníka objektu nezastavěných budovou i pozemků hlavního města Prahy, 
který bude koordinován s připravovanou koncepční studií Hradební korzo. 
 

V kontextu vlivu stavby na okolí KOÚR požaduje zkoordinovat POV všech větších záměrů v okolí 
(viz objekty Revoluční 7, č.p. 1037, ulice Revoluční aj.) zejména s ohledem na řešení staveništní 
dopravy – doporučuje RMČP1, aby byl návrh předložen KODO k posouzení a zaujetí stanoviska. 
 
KOÚR doporučuje, aby bylo podrobně posouzeno řešení stavebního záboru s cílem minimalizace 
staveništních emisí a udržování čistoty v okolí záboru. 
 
KOÚR doporučuje RMČ1, aby vznesla požadavek na hlavní město Praha ve věci formulace 
smluvních podmínek pro případný prodej pozemku parc. č. 1018/6, k.ú. Staré Město. 
 
KOÚR požaduje, aby  na opakovaný předklad byl přizván odborník na architekturu 60.-70. let 20. 
století a autor konceptu Hradební korzo. 
 
KOÚR požaduje doplnit stanoviska DOSS, která jsou k dispozici, ve formě PDF. 

 
Hlasování: 
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
5) Vyjádření MČ Praha 1 k akci: „Modernizace podchodů stanic metra Muzeum C a Můstek 

A – podchod Václavské náměstí, Můstek A“ 
 

Předkladatel: Dopravní podnik hl.m. Prahy a.s. 
Zpracovatel: Metroprojekt Praha a.s. 
MČ Praha 1: žádost o stanovisko MČ Praha 1 pro společné povolení, do komise podáno OTMS 
 

V návaznosti na projekt budování TT Václavské náměstí dochází ke stavebním úpravám vestibulu a 
podchodu stanice trasy A Můstek – výstup Václavské náměstí. Nové řešení vychází architektonicko-
urbanistického návrhu JCA, který navázal na soutěž z roku 2005. U vestibulu a podchodu dojde k úpravě 
eskalátorů před domy č.p. 831 – Debenhams a č.p. 792 – Melantrich, kdy budou nadzemní části 
demolovány a nahrazeny novými v novém designu. Součástí stavební akce bude sanace stropní desky 
podchodu, oprava hydroizolace, podhledů a další úpravy v technických prostorách metra. Před schodišti 
jednotlivých výstupů budou osazeny roletové mříže. Samostatně je řešen střední výstup směrem k Muzeu, 
kdy dva stávající budou nahrazeny jediným středovým. 
 
Závěr: Komise pro územní rozvoj a veřejný prostor RMČ P1 souhlasí s předloženou PD a požaduje 
modernizovat toalety umístěné v podchodu včetně bezbariérového přístupu. 
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Hlasování: 
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

6) Připomínky MČ Praha 1 k návrhu územní studie PPR 
 
Předkladatel: OÚR MHMP 
Zpracovatel: IPR Praha  
MČ Praha 1: připomínky ve lhůtě do 31.1.2023 
 

Podnět k pořízení územní studie Památkové rezervace v hlavním městě Praze (ÚS PPR) byl odsouhlasen 
dne 12. 7. 2021 usnesením Rady hl. m. Prahy č. 1691, kterým Rada dala podnět k pořízení územní studie 
podle § 30 stavebního zákona v navrhovaném rozsahu dle řešeného území. Požadavek na urbanistické 
zpracování PPR vychází z dohod s Ministerstvem kultury a doporučení vzešlého ze společné 
monitorovací mise Centra světového dědictví UNESCO a organizace ICOMOS v březnu 2019.  
 
Vzhledem k charakteru území panuje shoda o nutnosti pořídit podrobnější regulaci. Z debat a jednání se 
zástupci památkové péče (zejména Ministerstva kultury ČR a Národního památkového ústavu) na 
platformě pořizovaného Metropolitního plánu Prahy vzešel podnět území PPR analyzovat a stanovit další 
postup, zejména vhodnou míru regulace jednotlivých částí území a stanovení prioritního pořadí.  
Zadání studie dle zákona zpracoval pořizovatel (Odbor územního rozvoje MHMP, oddělení územně 
plánovacích podkladů), v úzké spolupráci se zástupci samosprávy (s kanceláří prvního náměstka 
primátora hl. m. Prahy pro oblast územního rozvoje a územního plánu a dotčenými městskými částmi), 
památkové péče a Institutu plánování a rozvoje hlavního města Prahy (IPR Praha). Zpracování územní 
studie bylo dle usnesení RHMP uloženo IPR Praha.  
 
Územní studie Památkové rezervace v hl. m. Praze (ÚS PPR) bude sloužit jako koncepční rámec a 
podklad pro navazující územně plánovací dokumentace a územně plánovací podklady, pro jejich zadání i 
zpracování. ÚS PPR stanoví hlavní zásady pro památkovou rezervaci jako celek, území rezervace rozdělí 
na oblasti určené pro řešení navazujícími podrobnými územně plánovacími dokumentacemi, případně 
územně plánovacími podklady. Stanoví prioritu pořízení těchto navazujících dokumentů, doporučí typ a 
navrhne hlavní principy pro ně.  
 
Území PPR je v této studii rozděleno na 37 oblastí. Z nich 13 se nachází na levém břehu, 20 na pravém 
břehu, na 4 oblasti je rozdělena řeka Vltava. Oblasti jsou rozlišeny podle typu na oblasti městské, parkové 
a říční. Toto rozlišení slouží k bližší specifikaci přístupu k jednotlivým oblastem a naznačuje povahu 
témat, kterými se budou navazující územně plánovací dokumentace a podklady, ale i jednotlivé záměry v 
území zabývat především.  
 
Městských oblastí je celkem 26 a představují území zastavěné nebo z větší části zastavěné. V městských 
oblastech se soustředí nejvíce témat a konfliktů od památkové péče přes využití budov a území po 
dopravu, environmentální témata a další.  
 
Parkových oblastí je celkem 11 a jde o převážně nezastavěná území. Zde bude třeba řešit např. provázání 
s celoměstským systémem zeleně, propojení jednotlivých rekreačních území i jejich roli coby součásti 
kulturního dědictví a hodnot PPR.  
 
Samostatně je třeba řešit oblasti řeky a ostrovů – říční oblasti, které nesou specifická témata. 
 
Závěr: Komise pro územní rozvoj a veřejný prostor RMČ P1 žádá tajemníka komise o rozeslání 
návrhu připomínek OÚR MČ P1, shromáždění a doplnění připomínek členů komise i hostů a 
předložení komplexního návrhu RMČ P1 na jednání dne 31.1.2023.  
 
Hlasování: 
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Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

7) Termíny KOÚR 
 
Po dohodě s Nadací ABF, která umožnila konání jednání komisí v Galerii na Václavském náměstí, byly 
navrženy termíny 1-2x měsíčně na 1. pololetí 2023. 
 
Závěr: Komise pro územní rozvoj a veřejný prostor RMČ P1 schvaluje následující termíny pro 1. 
pololetí 2023 – 14.2., 7.3., 28.3., 25.4., 23.5. a 13.6. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

8) Diskuse o návrhu stálých hostů 
 
Z rozeslaného seznamu odborníků na pozici stálého hosta si členové komise osvojili níže uvedené 
kandidáty (v abecedním pořadí): 
 
Ing. Jan Karásek (KAVA) 

Ing. arch. Igor Kovačevič (MOBA) 

Ing. arch. Luboš Křižan (IPR) 

Ing. arch. Petr Malínský (ARPEMA, dříve DaM) 

 
Závěr: Komise pro územní rozvoj a veřejný prostor RMČ P1 doporučuje RMČ P1 jmenovat tyto 
stálé hosty: Ing. Jan Karásek, Ing. arch. Ivo Kovačevič, Ing. arch. Luboš Křižan a Ing. arch. Petr 
Malínský. Tajemník komise RMČ P1 připraví podklad pro OVO včetně odborných životopisů. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 19:15. 
 
Zápis sepsán: 25.1.2023 
Předáno k ověření: 25.1.2023 
Ověřeno dne:  
 
 

Příští jednání komise se koná ve čtvrtek 14. 2. 2023 od 16:00 hod.  

 v  sále Nadace ABF, Václavské náměstí 31  

 
 
 
Ověřovatel zápisu       předseda komise: 

 
 
 

……………………………            ………………………… 
 

Ing. Pavel Feigl       Ing. Filip Dvořák 


